

Pengenalan

Kumpulan Air Liquide menghormati kebimbangan anda mengenai privasi data bagi maklumat peribadi yang anda berikan dan menghormati Polisi Privasi Kumpulan yang boleh diakses melalui pautan ini. Persetujuan anda dengan terma-terma notis privasi menandakan persetujuan anda kepada pengumpulan (collection), penggunaan (use) dan pendedahan (disclose) maklumat peribadi anda bagi tujuan yang berkaitan dengan permohonan pekerjaan anda. Oleh yang demikian, anda disarankan untuk membaca notis privasi ini dengan teliti sebelum menyerahkan permohonan pekerjaan anda. Persetujuan anda adalah sah untuk lawatan ke laman web pada masa depan, dan anda boleh membatalkan persetujuan anda mengikut proses yang dinyatakan di bawah.

Apakah skop notis privasi ini?

Notis privasi ini terpakai kepada semua data peribadi yang berikan oleh anda semasa permohonan pekerjaan dan dalam proses pengambilan pekerjaan, sama ada permohonan itu dibuat melalui respons terhadap tawaran pekerjaan atau dengan menghantar permohonan secara spontan untuk dimasukkan dalam kumpulan permohonan pekerjaan. Pengawal (Controller) data peribadi anda ialah syarikat kumpulan Air Liquide yang mengedit permohonan pekerjaan yang anda memohon atau yang memproses data peribadi anda sekiranya permohonan secara spontan yang sesuai dengan keperluannya (kemudian sebagai "Air Liquide").

Bagaimanakah data peribadi anda dikumpul dan digunakan?

Berdasarkan itu, Air Liquide menggunakan data peribadi yang berikan oleh anda untuk menghubungi anda dan memproses permohonan anda jika anda telah memberikan respons secara dalam talian kepada tawaran pekerjaan atau jika anda telah menghantar permohonan spontan dan dalam kepentingan yang sah untuk menilai kesesuaian anda kepada permohonan yang dicadangkan. Jika anda ditawarkan pekerjaan, maklumat anda akan dipindahkan ke perkhidmatan Sumber Manusia Air Liquide untuk tujuan pentadbiran pengambilan pekerjaan.

Pengumpulan data peribadi pasif

Sebahagian data peribadi yang disimpan di pelayan kami diberikan oleh anda secara sukarela apabila anda mengisi borang dalam talian, manakala data peribadi yang lain dikumpul secara automatik. Untuk meningkatkan pengalaman semakan seimbis pengguna di laman web kami dan bagi tujuan analisis statistik, Air Liquide mengumpul data peribadi tertentu secara automatik apabila anda mengunjungi laman web kami: - alamat IP anda: alamat IP diberikan kepada komputer anda oleh pemberi perkhidmatan internet anda agar anda dapat mengakses laman. - tarikh dan masa bagi kunjungan anda ke laman dan halaman yang anda lihat - sistem operasi komputer anda dan perisian pelayar internet yang digunakan - log masuk anda, jika anda menyemak kawasan terhad laman web - sejarah penyemakan seimbis anda dalam laman web Kumpulan dan tempoh sambungan anda. Bergantung kepada keadaan, kami memproses data peribadi ini dengan persetujuan anda jika diwajibkan oleh undang-undang (contohnya, dalam kes deposit di mana penyimpanan beberapa kuki pada terminal anda memerlukan pengumpulan persetujuan anda) atau berdasarkan kepentingan sah kami untuk menyediakan

laman web dan meningkatkan prestasinya. Kami mengesyorkan agar anda juga melayari laman kami mengenai kuki

Siapakah yang mengakses data anda?

Dalam kawalan ketat pemprosesan data yang dilaksanakan bagi tujuan yang dinyatakan di atas, data peribadi anda hanya akan diakses oleh jabatan Sumber Manusia Air Liquide. Data peribadi anda akan digunakan secara eksklusif oleh Air Liquide dan tidak akan dikomunikasikan kepada pihak ketiga kecuali kepada (i) pembekal perkhidmatan pihak ketiga sistem maklumat yang memerlukan akses kepada data peribadi dalam sistem untuk membekalkan perkhidmatan ini dan (ii) syarikat-syarikat luar yang terlibat dalam proses pengambilan pekerjaan. Air Liquide mensyaratkan syarikat-syarikat ini agar melindungi data peribadi anda dengan sewajarnya dan tidak menggunakannya untuk tujuan lain melainkan yang dinyatakan di atas. Jika perkhidmatan yang diberikan oleh syarikat-syarikat ini melibatkan pemindahan data peribadi di luar Kawasan Ekonomi Eropah (European Economic Area), data peribadi anda akan dilindungi oleh Klausula Kontrak Standard (Standard Contractual Clauses) yang ditetapkan oleh Suruhanjaya Eropah dan yang kami mengenakan kepada pembekal-pembekal perkhidmatan kami, atau oleh mekanisme lain yang dianggap perlu oleh Suruhanjaya Eropah. Memandangkan dimensi antarabangsa kumpulan Air Liquide, beberapa penerima Air Liquide mungkin berada di negara di luar Kawasan Ekonomi Eropah, di mana undang-undang privasidata mungkin berbeza dengan undang-undang di Kawasan Ekonomi Eropah. Maka Kumpulan Air Liquide telah mengambil langkah untuk memastikan tahap perlindungan yang mencukupi bagi data peribadi yang dipindahkan. Pemindahan ini dilindungi bawah "Binding Corporate Rules" yang diluluskan oleh pihak berkuasa yang berkaitan untuk perlindungan data peribadi. Anda boleh mendapatkan nasihat daripada mereka dengan mengikuti pautan ini.

Cara pengurusan data peribadi anda

Selaras dengan peraturan yang terpakai untuk perlindungan data peribadi, terutamanya Peraturan (EU) 2016/679 bagi Parlimen Eropah dan Majlis Eropah bertarikh 27 April 2016 mengenai perlindungan orang sebenar (natural persons) berkaitan dengan pemprosesan data peribadi dan pergerakan bebas data tersebut, anda berhak untuk mengakses, membetulkan dan menghapuskan data peribadi anda, anda juga berhak untuk membantah atas alasan yang berkaitan dengan situasi tertentu anda terhadap pengendalian data peribadi anda, serta hak untuk menetapkan panduan mengenai data peribadi anda selepas bedah siasat kematian. Tambahan pula, dalam beberapa kes anda boleh meminta untuk menerima data peribadi yang telah anda berikan kepada kami atau, sekiranya mungkin, menghantar data tersebut secara langsung kepada pengawal data yang lain. Dalam keadaan tertentu, anda juga berhak untuk menhadkan pemprosesan data peribadi anda. Bagi pemprosesan data peribadi yang memerlukan persetujuan anda, anda berhak untuk menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa. Penggunaan hak ini tidak mempengaruhi kesahan pengendalian data yang berasaskan persetujuan sebelum penarikan balik dilakukan. Sekiranya anda ingin memadamkan data peribadi anda dan/atau menarik balik persetujuan anda berkaitan dengan penyimpanan data peribadi anda dan/atau menghapuskan nama dan data peribadi anda daripada kumpulan calon, anda boleh: - akses akaun calon anda dan klik " Hapuskan data

peribadi saya (delete my personal data)", - sekiranya anda tidak dapat mengakses akaun calon anda, anda boleh menghantar permintaan anda ke e-melini: wvhr-grouphris@airliquide.com. Bagi pertanyaan atau permintaan lain yang berkaitan dengan data peribadi anda dan untuk melaksanakan hak-hak anda di sisi undang-undang, anda boleh menghantar permintaan kepada Pegawai Perlindungan Data yang dilantik oleh Air Liquide: Melalui pos biasa: Laurence Thomazeau Pegawai Perlindungan Data 75, quai d'Orsay 75007 Paris Atau menggunakan borang hubungan yang terdapat di sini. Anda juga berhak untuk memfailkan tuntutan dengan pihak berkuasa yang berkaitan untuk melindungi data peribadi anda.

Berapa lamakah data peribadi anda akan disimpan oleh Air Liquide?

Dalam kes Air Liquide menolak permohonan anda untuk tawaran pekerjaan, data peribadi anda akan dihapuskan selepas tiga bulan dari akhir proses permohonan, kecuali jika pengekalan yang lebih lama dibenarkan oleh undang-undang untuk tujuan pembuktian. Jika anda memberikan persetujuan anda untuk dimasukkan dalam kumpulan calon selepas penolakan permohonan oleh Air Liquide untuk tawaran pekerjaan tertentu atau kerana anda menghantar permohonan secara spontan, Air Liquide akan menyimpan data peribadi anda selama tempoh dua puluh empat bulan dari pertukaran terakhir dengan anda melainkan anda meminta penghapusan data peribadi anda menurut proses yang dinyatakan di atas.

Pengubahsuaian

Air Liquide berhak untuk mengubahsuaikan atau melengkapkan notis privasi ini pada bila-bila masa. Kemaskini notis privasi ini akan dipaparkan di bahagian awal notis ini, berkuat kuasa serta-merta selepas diterbitkan. Sila semak secara berkala, dan terutamanya sebelum anda memberikan sebarang maklumat peribadi baharu.